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Eladó Családi ház, 186 m2, 1 056 m2 telek, Keszthely
124 500 000 Ft ( ~303 844 € )

Keszthely Kertvárosában eladó egy két szintes, új építésű
családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900216

Szobák: 5 + 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Újszerű

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 2019

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Gépesített

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: CC

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Új építésű családi ház eladó Keszthely Kertvárosában!

Önre vár egy varázslatos otthon, amely 2019-ben épült, Keszthely csendes és

bájos környékén, lenyűgöző kilátással. A négy szoba és a tágas nappali bőséges

teret biztosít az egész család számára. A földszinten található terasz tökéletes

hely az esti beszélgetésekhez és baráti összejövetelekhez, míg az emeleti

erkélyről csodálhatja a környék panorámáját. Mind az alsó, mind a felső szinten

található fürdőszoba kényelmes és praktikus megoldást kínál a reggeli és esti

rutinokhoz. A padlófűtéssell ellátott házban gáz-cirkó rendszer gondoskodik a

tökéletes hőmérséklet beállításáról mind az alsó, mind a felső szinten. A két

szint fűtése külön külön is szabályozható, valamint klíma is rendelkezésre áll.

Ezen felül, az ingatlan egy különleges extrával is rendelkezik - egy szaunával

felszerelt helyiséggel. Itt igazi kikapcsolódást találhat és pihenhet a

mindennapok fáradalmai után. Az elektromos kapuval ellátott garázsból

közvetlenül beléphet az előtérbe, így kényelmesen parkolhatja autóját, és

könnyedén juthat be az otthonba. Az épület korszerű anyagok felhasználásával

készült, és 15 cm vastag külső szigeteléssel rendelkezik, így optimális

hőszigetelést biztosít. A tetőn további 30 cm vastag szigetelés található, ami

segít megőrizni a kellemes hőmérsékletet az év minden szakában. Emellett ipari

áramerősség is bevezetésre került az épületbe, hogy minden elektromos eszköz

számára elegendő energia álljon rendelkezésre.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Neubau Einfamilienhaus in Keszthely Kertváros zu verkaufen!

In einer ruhigen und charmanten Gegend von Keszthely mit atemberaubender

Aussicht erwartet Sie ein zauberhaftes, im Jahr 2019 gebautes Haus. Die vier

Schlafzimmer und das geräumige Wohnzimmer bieten reichlich Platz für die

ganze Familie. Die Terrasse im Erdgeschoss ist der perfekte Ort für abendliche

Gespräche und Zusammenkünfte mit Freunden, während der Balkon im

Obergeschoss einen Panoramablick auf die Umgebung bietet. Die Bäder in der

unteren und oberen Etage bieten eine bequeme und praktische Lösung für die

morgendliche und abendliche Routine. Das Haus ist mit einer Fußbodenheizung

und einer Gaszirkulationsanlage ausgestattet, die sowohl im Erdgeschoss als

auch im Obergeschoss für die richtige Temperatur sorgen. Die Heizung kann auf

beiden Etagen separat geregelt werden und eine Klimaanlage ist ebenfalls

vorhanden. Außerdem verfügt das Haus über ein besonderes Extra - einen Raum

mit Sauna. Hier finden Sie eine echte Entspannung und Erholung nach den

Strapazen des Alltags. Von der Garage mit elektrischem Tor gelangen Sie direkt

in die Lobby, so dass Sie Ihr Auto parken und die Wohnung bequem erreichen

können. Das Gebäude ist mit modernen Materialien gebaut und verfügt über

eine 15 cm starke Außendämmung für eine optimale Wärmedämmung. Das

Dach ist mit einer zusätzlichen 30 cm starken Dämmung versehen, um das

ganze Jahr über eine angenehme Temperatur zu gewährleisten. Darüber hinaus

wurde das Gebäude mit einer industriellen Stromversorgung ausgestattet, um

alle elektrischen Geräte mit ausreichend Strom zu versorgen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an, um weitere Informationen

zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

New build family house for sale in Keszthely Kertváros!

A magical home, built in 2019, is waiting for you in a quiet and charming area of

Keszthely with stunning views. The four bedrooms and spacious living room

provide ample space for the whole family. The ground floor terrace is the perfect

place for evening chats and gatherings with friends, while the upstairs balcony

offers panoramic views of the surrounding area. The bathrooms on both the

lower and upper floors offer a convenient and practical solution for morning and

evening routines. The house is equipped with underfloor heating and a gas-

circulation system to ensure the perfect temperature on both the lower and

upper floors. The heating on both levels can be controlled separately and air

conditioning is also available. In addition, the property has a special extra - a

room with a sauna. Here you will find a real relaxation and recreation after the

stresses and strains of everyday life. From the garage with electric door you can

enter directly into the lobby, so you can park your car and easily access the

home. The building is constructed using modern materials and has 15 cm of

external insulation for optimum thermal insulation. The roof has an additional 30

cm of insulation to help maintain a comfortable temperature all year round. In

addition, an industrial power supply has been introduced to the building to

provide sufficient power for all electrical appliances.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


